
یادداشت

ش
ورز

ش
ورز

پنجشنبه ۶ مهر ۱۴۰۲ 

شماره 39۶۸

WWW.FDN.IR

FARHIKHTEGANDAILY

10

با عقد قرارداد باشگاه استقلال با اسپانسر جدید، سرانجام اولین واریزی در 
فصل جاری در قالب پیش پرداخت های 10 درصدی برای بازیکنان این 
تیم پس از دعوت آنها به باشگاه انجام شد تا به این ترتیب ضمن پرداخت 
بخشی از مطالبات استقلالی ها، این اتفاق پایانی باشد بر اعتصاب 5 
روزه بازیکنان. البته از باشگاه استقلال خبر می رسد مسئولان این باشگاه 
قرار است به زودی 10 درصد دیگر از مطالبات امسال بازیکنان را پرداخت 
کنند. این در حالی است که بخش زیادی از قرارداد بازیکنان باقی مانده 
از فصل گذشته، هنوز پرداخت نشده و مشخص نیست چه زمانی 
این امر تحقق پیدا خواهد کرد؛ اتفاقی که البته موجبات نگران 
استقلالی ها را فراهم آورده است. نکته قابل توجه در این 
بیـــن این اســـت که برخلاف گـــزارش برخی رســـانه ها، 
در جلســـه بین مســـئولان باشگاه با بازیکنان، با وجود 
درخواســـت باشـــگاه به منظور کاهش قرارداد، این امر 
مورد موافقت بازیکنان قرار نگرفته است. اما شنیده های 
خبرنگار »فرهیختگان« حکایت از آن دارد که به هیچ وجه در جلسه فوق 
چنیـــن موضوعـــی مورد بحث قرار نگرفته و اصلا این درخواســـت مطرح 
نشده است. هرچند برخی بازیکنان استقلال نیز بعد از جلسه شبانه با 
مسئولان باشگاه این موضوع را تکذیب کرده و این درخواست را از اساس 
اشتباه دانستند.  در این بین آرش رضاوند هافبک خوش اخلاق و تکنیکی 
اســـتقلالی ها نیز در جلســـه دوشنبه شـــب با مدیران تیمش حاضر شد و 
چـــک 10 درصـــد از قرارداد فصل جاری خود را دریافت کرد. این موضوع 
بهانـــه ای شـــد تا دقایقـــی با این بازیکن به صحبـــت پرداخته و نظراتش 
درباره اســـتقلال فصل جاری و حواشـــی پیرامونش را از وی جویا شویم. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با رضاوند را بخوانید.

در جلسه شبانه با مسئولان باشگاه چه گذشت؟
از مـــا دعـــوت کردنـــد تا 10 درصد از قرارداد ســـال جدید را پرداخت کنند. البته 
صحبتی از مطالبات سال قبل به میان نیامد و فعلا که گذاشتند تا بعد پرداخت 
شـــود. این بخش از طلب ما فعلا مانده و باید ببینیم چه می شـــود. مطالبات 
پارسال برای سال قبل است و به نظر می رسد باید ابتدا آن را تسویه می کردند. 

در فضـــای مجـــازی ایـــن روزها هجمـــه زیادی به برخی بازیکنان از جمله شـــما 
می شـــود مبنی بر اینکه باید قراردادتان را کم کنید. این در حالی اســـت که ســـال 
گذشـــته به شـــخصه در بدترین شرایط و با پای مصدوم در روزهای پایانی فصل 
تیم را همراهی کرده و اتفاقا عملکرد خوبی داشـــتید. چطور با این موضوع و این 

هجمه ها و انتقادات کنار می آیید؟
این فضا یک فضای دوطرفه هست. به این مساله باید نگاه واقع بینانه داشته 
گر قرار به کم کردن قرارداد باشـــد، به  گر بخواهد این اتفاق بیفتد و ا باشـــیم. ا
یادی  نظـــر شـــما نبایـــد ابتدا مطالبات فصل قبل را تســـویه کننـــد؟ ما بخش ز
یافت نکرده ایم. اول باید این موضوع در  از قـــرارداد فصـــل قبل خـــود را هنوز در

دســـتور کار قرار بگیرد و ســـپس این درخواســـت ارائه شـــود و آن زمان می شود 
گر  کـــره کـــرد. ضمن اینکه این ســـوال پیـــش می آید که ا دربـــاره اش فکـــر و مذا
یکنان استقلال کم و پایین بود، مثل سال اولی که در این تیم  قرارداد همه باز
یاد می کرد؟ یـــا اینکه می گفتند خودتان توافق  بـــودم، آیا باشـــگاه قراردادها را ز
کردید و باید به آن پایبند بمانید؟ این عین جمله ای است که در آن سال به 
من گفتند. این یک امر مرسوم در دنیا به شمار می رود. مثلا ادن آزارد قرارداد 
ی  ی نمی کند و تا آخرین روز بلندمـــدت بـــا رئال می بندد و یک ســـال هم بـــاز
یکن تیمش این تیم را همراهی خواهد کرد. تازه  که برود به عنوان گران ترین باز
ی نکرد اما تعهدی هست که طرفین برای هم ایجاد کرده اند.  یک سال هم باز
اینکه بدون تسویه حســـاب مطالبات ســـال گذشـــته، بخواهنـــد قراردادهای 
امسال را کاهش بدهند، یک امر غیرحرفه ای است. باشگاه اول به تعهداتش 
عمل کند سپس می تواند این درخواست را مطرح کند. نه اینکه من هنوز 50 
درصد از مطالبات فصل قبلم باقی مانده و این مسائل مطرح می شود. شما 
اول تسویه حساب کن بعدا این موضوع را مطرح کن. من هم تا جایی که بتوانم 
راه می آیم. من هم استقلالی هستم و موفقیت و سربلندی تیمم را می خواهم و 
دوست دارم به هر ترتیبی تیمم موفق شود حتی به قیمت کاهش رقم قراردادم 
اما شما اول تسویه پارسالم را بدهید. در واقع روال باید به این شکل می شد که 
در ابتدای فصل اقدام به تســـویه می کردند و بعد به خاطر ســـقف بودجه با ما 
کره می کردند تا این کار را انجام بدهیم. ما هم که آنقدر بی رحم نیســـتیم  مذا
ی کنیم که دودش به چشـــم اســـتقلال برود.  قبول می کردیم اما در این  که کار
شرایط که تسویه حساب نکرده اند، درخواست هایی مطرح می کنند که اصلا 
منطقی نیســـت. همه اینها در حالی اســـت که شـــایعه کرده بودند در جلســـه 
پریشـــب از ما خواســـته اند تا قراردادمان را کم کنیم اما درباره کم کردن قرارداد 

یکنان در این جلسه صحبتی مطرح نشد.  باز

شایعه شده بود که باشگاه از نکونام خواسته تا او در این خصوص وساطت کند. 
هرچند این موضوع را نکونام تکذیب کرد. 

خیر این طور نیست و فکر می کنم این بحث برای ابتدای فصل باشد. 

اعتصاب بازیکنان و تیم ها یک امر ناپسند در فوتبال دنیاست. فکر نمی کنید نباید 
از این ابزار برای تحت فشار گذاشتن باشگاه استفاده کنید؟

واقعیـــت ایـــن اســـت که مـــا باید پارســـال اعتصـــاب می کردیم چـــون چند ماه 
هیـــچ حقوقـــی نگرفتیم امـــا چون در کورس بودیم ایـــن کار را نکردیم و با قدرت 
بـــه تمرینات مـــان ادامـــه دادیم. ما هشـــت ماه پول نگرفتیم و چـــون در دو جام 
می جنگیدیم، نمی شد به این مسائل فکر کنیم. اگر این کار آن زمان می شد، 
تیـــم، خـــود ما و هـــواداران ضرر می کردیم. اما واقعیت قضیه این اســـت که فکر 
می کردیم که در پایان فصل با ما تسویه می شود. همیشه به ما می گویند بالاخره 
پول تان را می گیرید اما فعلا که این اتفاق نیفتاده است. الان هم به فصل جدید 
رسیده ایم و خبری نیست. حالا هم می گویند که سال گذشته در حیطه وظایف 

ما نیست و ما امسال آمدیم. 

از لحاظ فنی شـــرایط تیم چطور اســـت؟ به نظر می رســـد شروع استقلال در فصل 
جاری امیدوار کننده بود و الان هم با کسر چهار امتیاز از سپاهان به رده دوم رسیده اید. 
اول این سوال را می پرسم که تکلیف سه امتیاز بازی ما با سپاهان چه می شود؟ 

ما این وسط نفعی نبردیم. استقلال از این داستان سودی نکرد. ما بازی رو در 
یکنانی که غیرقانونی قرارداد بسته اند جلوی  رو با سپاهان داشتیم و همین باز
ما بازی کردند و یکی از آنها هم گلزنی کرد. خودشـــان گفتند بازی ســـه - صفر 

می شود و این حرفی بود که خودشان گفتند. 

اصولا خود شما با قانون سقف بودجه موافق هستید؟
، من مخالف این داستان هستم. هر باشگاهی به اندازه خودش می تواند  خیر
ید که مثلا فلان قدر  هزینه کند و این چیزی نیست که بخواهید گردن تیم بینداز
هزینه کنید و این موضوع اصلا حرفه ای نیست. حالا که این قانون را گذاشته اند 
ما در قیاس با سایر مدعیان متضرر شده ایم و تیم دیگری نفعش را برده است. 
این وسط حق استقلال ضایع شده و قطعا فقط ما ضرر کردیم. چون ما با سپاهان 
بازی کردیم و از تیم متخلف امتیاز کم شده اما به ما امتیازی نداده اند. وقتی 

این شرایط وجود دارد این دیگر چه قانونی است؟

در چند بازی ابتدایی، اســـتقلال از لحاظ فنی تا حد زیادی خوب نشـــان نداد. 
دلیل این امر چیست؟

این طور نیست. ما در بازی اول خیلی شرایط خوبی داشتیم و در بازی با سپاهان 
هم از حریف ســـرتر بودیم و با بدشانســـی بازی را واگذار کردیم. البته ســـنگینی 
و ناهماهنگی هم در بازی های دیگر تاثیرگذار بوده است. البته در ایران همه 
بازی ها خوب هستند و همه بازی ها در لیگ سخت و سنگین است. آن دو 
بازی هم که می گویند خوب نبودیم به عواملی مثل چمن آزادی مربوط می شود 
که اصلا اجازه نمی دهد شما کارایی داشته باشید. آنقدر چمن بلند است که 
یکنان را خســـته می کند و کار را برای ما ســـنگین می کند. یکی از مهم ترین  باز
دلایـــل بـــه همین موضوع مربوط می شـــود. درنهایت هـــم کادرفنی جدید به تیم 
آمده و آنها سیســـتم جدید و ترکیب جدید را با خود آورده اند و جا افتادن این 

موارد در تیم زمان می برد. 

با تعطیلات پی در پی چطور کنار می آیید؟
ی کنیم.  یم بدنساز این وقفه ها هم کار را سخت می کند چون ما مدام مجبور
ی های هفته ششم لیگ تعطیل می شود و این یعنی ما  الان دوباره بعد از باز
ی خواهیم کرد و دوباره رقابت ها تعطیل می شـــود تا  در دو مـــاه فقـــط یـــک باز
ی و مجددا تعطیلات فیفا دی و درنهایت هم دو  اوایـــل آبـــان. دوباره چند باز
ماه وقفه برای جام ملت ها و دیگر این چه لیگی است؟ بعد هم در نیم فصل 
دوم کار آنقدر فشرده می شود که به نظر می رسد باید هر سه چهار روز یک بار 

ی کنیم تا لیگ در موعد خودش به پایان برسد.  باز

می توانید درخصوص جبران نتایج سال قبل در فصل جاری قولی بدهید؟
قولی که نمی شـــود داد اما حقیقت این اســـت که تلاش مان را می کنیم. الان 
ی توقع از تیم بالا رفته اما باید واقع بین باشـــیم. تیم ما امســـال  با این چند باز
یادی نســـبت به تیم هایی که ســـقف را رد کرده اند، نکرده اســـت. ما  هزینه ز
یادی را با آن وضعیتی که داشـــتیم، بردیم و فقط قهرمان  ی های ز پارســـال باز
نشـــدیم. در لیگ امســـال هم پنج تیم دیگر از ما بیشـــتر هزینه کرده و بیشـــتر 
تقویت شـــده اند ضمن اینکه مهم ترین ابزار اســـتقلال در فصل گذشـــته از ما 

جدا شده اند و این شرایط را سخت می کند. 

با تغییر وزیر صمت همواره تغییرات در باشـــگاه های صنعتی قابل پیش بینی 
است. این بار اما با تغییر وزیر صمت خیلی ها برای مدیرعاملی باشگاه لیگ برتری 
و بی حاشیه پیکان خود را آماده کرده بود و حتی یارکشی کرده و قبل از انتخاب 
خودشان، معاونان و دیگر مسئولان باشگاه را انتخاب کرده بودند تا دسته جمعی 
، مدیرکارخانه ایران خودرو را  به این باشگاه کوچ کنند. برخلاف تصورات اما وزیر
تغییر نداد اما احمد مددی را جانشـــین عباســـی، مدیرعامل قبلی این باشـــگاه 
، مددی که خود برنامه های زیادی برای خانه تکانی داشـــت از  کـــرد. بـــا این تغییر
همـــان ابتدا دســـت خیلی ها را از باشـــگاه کوتاه کرد تا بی جهـــت جولان نداده و 
فراتر از وظایف شـــان حرکت نکنند. حضور ناگهانی احمد مددی در تمرینات 
سه شنبه شـــب پیکان حواشـــی به همراه داشـــت و بعد از آن خبرهایی مبنی بر 

تغییرات احتمالی به گوش مان رسید. 

  مهران پور اولین ورودی
ی با پیکانی ها  مدیرعامل باشگاه پیکان که پیش از این هم فرصت همکار
ی که به دلیل  را داشت از همان ابتدا همه عوامل باشگاه را زیر نظر گرفت. و
ســـابقه حضور در باشـــگاه پیکان، به خوبی از جو موجود در این باشگاه خبر 
داشت به مرور تلاش کرد برخی افرادی که در این باشگاه برای خود بروبیایی 
یکن ســـال های دور  داشـــتند را محـــدود کنـــد. ظاهرا محمدرضا مهران پور باز
کادمی باشـــگاه پیکان اســـت. شـــنیدیم  اســـتقلال کاندیدای عنوان مدیر آ
ی به زودی به صورت رســـمی معرفی می شـــود. به  توافقـــات حاصـــل شـــده و و
کادمی بود و هم به عنوان یکی از  ایـــن ترتیـــب مهـــدی کمیجانی که هم مدیر آ
دســـتیاران رســـول خطیبی فعالیت می کرد احتمالا از این جمع جدا خواهد 
شـــد. با این حال این تنها تغییر در کادر فنی تیم پیکان نیســـت. شـــنیده ها 
کی از آن اســـت که یک دســـتیار دیگر از جمع کادر فنی رســـول خطیبی  حا
برکنـــار می شـــود. به هر حـــال مدیرعامل جدیـــد تمایل دارد افرادی با ســـلیقه 
گفته نماند افرادی که  ی کند. نا خـــود  در کادر فنـــی گنجانده و با آنها همکار
از این جمع جدا می شـــوند چندان مورد تعصب رســـول خطیبی نیســـتند و او 
ی با آنها ندارد. از این رو در مقابل پیشـــنهاد مددی  ی به ادامه همکار اصرار
مقاومتی نکرد و احتمالا تغییرات را می پذیرد. در شـــرایطی که او هنوز موفق 
نشده نتیجه بگیرد قاعدتا نمی تواند خیلی به حفظ اعضای کادر فنی خود 
هم اصرار کند. تجربه نشـــان داده اســـت هر مدیری با ورود به هر مجموعه ای 
خانه تکانی هایی را انجام می دهد که حالا به نظر می رســـد این قربانی ها اول 

کمیجانی بوده و احتمالا نفر بعدی هم آرش لب جویی خواهد بود. 

  آکادمی دستخوش تغییر
کادمی این باشگاه را  هرچند باشگاه پیکان هنوز به صورت رسمی تغییر مدیر آ
اعلام نکرده اما به نظر می رسد این تغییرات قطعی است. شنیده ها از این باشگاه 
کادمـــی این برکناری را اطـــلاع دادند و به زودی  حاکـــی از آن اســـت کـــه به مدیر آ
کادمی  کادمـــی صـــورت خواهد گرفت. بدون شـــک تغییر مدیر آ تغییراتـــی در آ
به همین انتخاب ســـاده خلاصه نمی شـــود. این طور که به نظر می رســـد با آمدن 
مهران پور و اعلام رسمی حضورش در باشگاه پیکان به زودی تغییرات دیگری را 

کادمی باشگاه پیکان خواهیم دید.  در آ
شـــاید در ظاهر این جابه جایی ســـاده به نظر برســـد اما واقعیت این اســـت که 
کادمی های فعال و مطرح کشـــور بســـیار مورد  باشـــگاه پیکان به عنوان یکی از آ
توجه باشگاه های فوتبال است. از این رو تغییر در آن نیز به شدت مورد توجه قرار 
خواهد گرفت. البته این تغییرات اصلا کار راحتی نیست؛ چراکه تاکنون تیم های 
پیکان در رده های مختلف سنی نتایج بدی نگرفتند و همچنان جایگاه خود 
را به عنوان یک مدعی حفظ کرده اند از این رو اگر مدیرعامل جدید این باشگاه 
کادمی باشگاه اعمال کند قطعا واکنش های  بخواهد تغییراتی بیش از تغییر مدیر آ

زیادی به همراه خواهد داشت. 

  خطیبی می ماند؟
عملکرد ضعیف تیم پیکان در لیگ برتر با رسول خطیبی نشان داد این مربی 
هنوز نتوانسته است به ایده آل های خود نزدیک شود. تیم پیکان بعد از گذشت 

پنج هفته از رقابت های لیگ برتر هنوز موفق به کسب پیروزی نشده است. 
ایـــن تیـــم که در رده ســـیزدهم جـــدول رده بندی قـــرار دارد از پنج بازی اخیر فقط 
ســـه امتیاز کســـب کرده اســـت و با تفاضل گل منفی فاصله چندانی با انتهای 
جدول نداشـــته و به شـــدت خطر را احساس می کند. خطیبی و شاگردانش اگر 
می خواهنـــد بـــه کار خود در این باشـــگاه ادامه دهند بایـــد در هفته های پیش رو 

تغییرات اساسی ایجاد کنند. 
جالب است که مددی در تازه ترین اظهارات خود از رسول خطیبی حمایت کرده 
و حتی قرارداد او را برای یک فصل تمدید کردند. تجربه نشان می دهد که اغلب 
مدیران به محض ورود از سرمربی حمایت می کنند اما هیچ گاه این حمایت به 
معنای ابقای آن مربی نیست. در فوتبال ما مخصوصا در باشگاه پیکان این اتفاق 
بارها و بارها افتاده و در فاصله کمتر از یک هفته مربی مورد حمایت، برکنار و جای 
خود را به فرد دیگری داده است. نمی توانیم خیلی نسبت به این حمایت مددی 
مطمئن باشـــیم. بدون شـــک او در مسیری قدم برمی دارد که به موفقیت باشگاه 
پیکان ختم شود چراکه موفقیت باشگاه پیکان به معنی موفقیت خود اوست. 
از این رو هرچند عکسی از تمدید این قرارداد منتشر نشده و فقط خبری کوتاه در 
سایت باشگاه درج شده اما اگر خطیبی نتیجه نگیرد و تیم را به سقوط نزدیک 
کند، حتی درصورت تمدید هم در سمت خود باقی نمی ماند و برکنار می شود. 

عجیب است که در چنین شرایطی تمرینات باشگاه پیکان به شکل نامنظمی 
تعطیل شـــده اســـت. در شرایطی که مسابقات تیم ها عقب افتاده و پیکان این 
فرصت را دارد با تمرینات فشرده ضعف هایش را برطرف کند اما این مربی طی 
روزهـــای اخیـــر دوبار تمرینات تیم را تعطیل کرده اســـت. حتی  شـــنیدیم برخی 
بازیکنان تیم پیکان هم از شرایط موجود ابراز ناراحتی کرده و خواهان رسیدگی 
به شـــرایط تیم هســـتند. گویا یکی از دلایل حمایت مددی از رسول خطیبی آرام 
کردن بازیکنان است تا آنها بدانند باید در این شرایط از باشگاه تمکین کنند و 

فعلا این مربی ماندنی است. 
از طرفی خطیبی شـــاید در ظاهر مورد حمایت مددی باشـــد و قراردادش تمدید 
شده باشد اما این طور که شنیدیم او محدودیتی برای اثبات توانایی های خود به 
مدیرعامل جدید دارد. گویا مددی از خطیبی حمایت کرده تا او مسئولیت تیمش 
را پذیرفته و آن را از وضعیت کنونی بیرون بکشد. در جلسات خصوصی که بین 
طرفین شکل گرفته شرایط تا این حد دوستانه نیست و اگراین مربی نتواند تیم 

را از انتهای جدول جدا کند نه حمایت کارساز است و نه حتی تمدید قرارداد. 
اگر خطیبی نتواند طی سه چهار هفته آینده به پیروزی رسیده و امتیازات مورد 
نیاز را کسب کند شاید دیگر فرصتی برای همکاری نداشته و باید جای خود را 

به فرد دیگری بدهد.

آرش رضاوند در گفت وگو با »فرهیختگان«: ما ضرر کردیم، نفع بازی با سپاهان را تیم دیگری برد

تسویهمیکردند ،قراردادمان را  کم می کردیم
 مدام تعطیل می شویم؛ این هم شد لیگ؟               هزینه های 5 تیم در فصل جاری بیشتر از استقلال است

تغییرات باشگاه خودروساز استارت خورد

خطیبی هم تمدید کرد هم اولتیماتوم گرفت؟
 تیم المپیک 
و مصلحت

یکنان جدایی طلب تیم المپیک  فوتبال ایران این روزها درگیر قصه باز
خود شده است. در حالی که ما باید یکی از بخت های قهرمانی این 
ی نمی کنیم  مسابقات باشیم، نه تنها در حد یک بخت قهرمانی باز
یکن هم مواجهیم.  یم، بلکه حالا با بحران باز و نمایش درخشانی ندار
ی های آسیایی نداد و حالا پرسپولیس  سپاهان که نفراتش را برای باز
هم نفراتش را برای مسابقات لیگ قهرمانان آسیا می خواهد. امری که 
با تایید تاج هم مواجه شده. تاج از قول سرپرست تیم المپیک برای 
پس دادن این نفرات به منظور مســـابقات لیگ قهرمانان خبر داده و 
گر مهران فرقانی به مدیران پرسپولیس قول داده پس  نتیجه گرفته که ا

دیگر حرفی نیست و این نفرات باید به ایران برگردند!
ی  حالا با اینکه قول در فدراسیون آقای تاج چقدر هم اعتبار دارد، کار
یم. باید با این کار داشته باشیم که چرا عنایتی روزه شک دار گرفته  ندار
و نفراتی را با خود به هانگژو برده که حالا ناچارند برگردند. از یک طرف 
ی  یکنان بزرگسال، استقلال را از لیگ کنار گذاشته و کار با بردن باز
ی های فشـــرده شـــود و از ســـوی  کرده که این تیم بعدا دچار بحران باز
یکنان پرســـپولیس، در ادامه رقابت ها  دیگر با اســـتفاده موقت از باز
یکن با کیفیت خواهد شد. درمورد کیفیت مسابقات  دچار کمبود باز
ارائه شده هم اصلا حرفی برای گفتن نمی ماند. آش آنقدر شور شده 

که صدای تاج هم درآمده.

 به جدول مدال های مسابقات آسیایی نگاه می کنم. تا لحظه نوشته 
، یازدهم  شـــدن ایـــن مطلب ما با کســـب یک طـــلا، پنج نقـــره و 9 برنز
هستیم. ازبکستان با داشتن کمتر از نصف جمعیت ایران و همچنین 
مســـاحت یک چهارمی ایران، در رتبه چهارم آســـیا قرار گرفته. تعداد 
مدال ها؟ 28 مدال. تقریبا دو برابر ما! چرا؟ اینکه چین و کره جنوبی و 
ژاپن در عمده رشته ها از ما بهتر باشند، تعجبی ندارد اما ازبکستان 
یـــا تایلنـــد چرا بایـــد اینقدر مدال صید کنند و ما نـــه!؟ در دوره قبلی 
ازبکســـتان درنهایـــت بـــا 70 مدال پنجم شـــد و ما با 68 مدال ششـــم 
شدیم. چرا فاصله مدالی ما این بار تا این اندازه افزایش پیدا کرده؟

شاید فکر کنید من زود قضاوت می کنم اما برای من واقعا این سوال 
پیش آمده که چرا کشـــورهای دیگر هر روز طلا دشـــت می کنند ولی 
ی به دادمان برســـد. چرا  ما باید دعا کنیم کشـــتی، ووشـــو یا وزنه بردار
کثر رشـــته ها مدعی نیستیم؟ گاهی اوقات  ما در همه رشـــته ها یا در ا
باید روزها صبر کنیم تا یک طلا به پست مان بخورد. نکته دیگر اینکه 
یم یعنی پنج فینال را باخته ایم. از شـــش  مـــا همیـــن الان پنج نقره دار
فینال موجود ما فقط در یک فینال طلایی شده ایم! این موضوع برای 

کسی جای سوال ندارد؟

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

هومن جعفری
خبرنگار

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

 در جلسه اخیر صحبتی از مطالبات 
فصل قبل نشد

 استقلالی هستیم و منفعت تیم مان 
را می خواهیم

 این اعتصاب را باید پارسال می کردیم؛ 
در کورس بودیم و نشد!


